
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  

 

 

П Р О Т О К О Л  № 56 

 
Днес, 08.02.2023 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта   и  

спорта  към СОС . Заседанието беше открито от   г-жа Татяна Георгиева в 13.05 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 8 /осем/  общински 

съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов - 

10 Яна Тодоранова       - 

11 Петко Димитров       - 

  Общо гласували:  8 

  в т.ч.: 

                                  За        8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема новия дневния ред за заседанието на комисията. 

       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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По т.І от Дневния ред:  

 

Ирина Савина – зам.-кмет на СО запозна комисията с Доклад вх.№СОА23-ВК66-

431/12.01.23 г. относно приемане на Комуникационна стратегия на София като 

туристическа дестинация. Тя сподели, че този документ е подготвен въз основа на 

нормативната уредба в България и стратегическите документи, които са приети до 

този момент от СОС. Извършени са допълнителни социологически проучвания и е 

направен сериозен анализ на базата, на който са предприети последващи  действия при 

изготвянето на Комуникационна стратегия на София като туристическа дестинация. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател за 

2 Атоли Илиев- зам. председател за 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов за 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов - 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  8 

  в т.ч.: 

                                  За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т.ІI от Дневния ред: 

  

Димитър Данчев – директор дирекция „Зелена система“ запозна комисията с Доклад 

вх.№ СОА22-ВК08-6907/45/02.02.2023 г. относно поетапно възстановяване на 

детските площадки в междублоковите пространства по приоритетен списък за 

изграждане и реконструкция на детските площадки находящи се в междублоковите 

пространства на територията на Столична община. Той сподели, че от направените 

проучвания и постъпилата информация от районните администрации на територията 

на София има над 1 300 площадки, като 506 от тях отговарят на Наредбата, а за 

останалите са необходими ремонтно-възстановителни работи. По количествени 

справки, които бяха предоставени от районите са необходими над 33 милиона лв. за 

ремонт на площадките. В ПК по екология беше направено предложение в проекта за 

решение да отпадне текста „..на минимум 2 нови детски площадки и извършване на 

необходимите ремонтни работи и обновяване на минимум 4 детски площадки на 
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територията на съответния район“, тъй като районите най-добре познават  

потребностите на хората в съответния район. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията като водеща подкрепя доклада с предложения проект за решение и се 

присъединява към становищата на Постоянната комисия по опазване на околната 

среда, земеделие и гори и Постоянната комисия по финанси и бюджет с направените 

допълнения и корекции както следва:  

1. В т. 1 от проекта за решение се заличава текстът: „..на минимум 2 нови детски 

площадки и извършване на необходимите ремонтни работи и обновяване на минимум 

4 детски площадки на територията на съответния район“. 

2. В т. 3 от проекта за решение думите „Заместник-кмета на Столична община по 

Направление „Зелена система, екология и земеползване“ да се заменят с думите 

„кметът на Столична община“. 

3. В края на т. 3 от проекта за решение да се допълни следното: „който да се 

съгласува със ПК по опазване на околната среда, земеделие и гори , ПК по финанси и 

бюджет и ПК за децата, младежта и спорта . 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов - 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  8 

  в т.ч.: 

                                  За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т.III от Дневния ред: Доклад вх.№ СОА22-ВК08-16698/14.11.2022 г. относно 

прекратяване на договор за наем, сключен на 25.02.2020г.  по преписка  № СОА20-

ДГ66-5/25.02.2020г. и предоставяне на безвъзмездно право на ползване, без 

провеждане на търг за срок от 10 години, върху недвижим имот- общинска 

собственост - Стадион, с идентификатор 11394.1791.1981, м. „с. Владая“ по 

действащия регулационен план на гр. София, заедно с изградените в имота едноетажна 

сграда с идентификатор 11394.1791.2015.1 - Спортна сграда, база на СДРУЖЕНИЕ 

„ФУТБОЛЕН КЛУБ „ГРАНИТ ВЛАДАЯ“. 

 



 

 

 4 

Докладът не беше разгледан в комисия. 

 

По т.ІV от Дневния ред: РАЗНИ 

А.Илиев запозна комисията със проявите, който Фондация „София европейска 

столица на спорта“ организира и проведе през м.януари и със събитията, които 

предстоят през м.февруари. 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

13.35 ч. 

Протоколът е изготвен на 09.02.23 г. 

 

 

Експерт:  П            Председател:                П 

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

                               Зам. предс.:                 П 

      /Анатоли Илиев/ 

 

 

                  


